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Abstract (en)
[origin: CA2044657A1] The pallet container (1), which was developed with the objective of simplifying the fastening method of the lid in comparison
to known containers and which has an inner container (2) of plastic and a sheet-metal jacket (3) tightly abutting this container, this jacket being
fastened to a flat pallet (16), is characterized therein that the upper edge of the sheet-metal jacket (3) is designed as a triple folded edge (14) to
which the lid (4) is screwed.

Abstract (de)
Der mit der Zielvorgabe einer Vereinfachung der Deckelbefestigung gegenüber bekannten Behältern entwickelte Palettenbehälter (1) mit einem
Kunststoff-Innenbehälter (2) und einem an diesem eng anliegenden Blechmantel (3), der auf einer Flachpalette (16) befestigt ist, ist dadurch
gekennzeichnet, daß der obere Rand des Blechmantels (3) als Dreifach-Falzrand (14) ausgebildet ist, mit dem der Deckel (4) verschraubt ist.
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